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ČESKO: Blíží se volby do Evropského parlamentu a zaznamenáváme vzestup i dehonestaci
Filipa Turka či Kateřiny Konečné, občas se hodí kýbl špíny na kandidáty SPD a možná
Svobodných. Je to proto, že se jich liberálové mají důvod obávat, protože ohrožují jimi
nastavené normy a jsou schopni jim hodit vidle do probíhající sebedestrukce EU. Navíc dění
u nás částečně kopíruje situaci jinde. V Německu probíhá již dlouhou dobu hon na poslance
AfD, změny na domácích šachovnicích poznávají v Holandsku, Belgii i jinde, jen zatím ještě
nejsou tak zásadní, aby poslali liberály tam, kam skutečně patří, tedy do propadliště dějin.

U nás je podezřelé ticho. Jistě, dozvěděli jsme se o sporu Rajchla s Turkem, média nám naservírovala
postoje Kateřiny Konečné z doby covidu, které jí aktuálně srážejí podporu stejně, jako členství v
KSČM. K tomu je třeba říct, že i tato strana prošla určitým vývojem a ve škodlivosti ji mnohonásobně
předběhli Piráti. To jen mimochodem. Filip Turek má zase svým vystupováním blíže ke Svobodným
než k Přísaze, ale to neovlivníme, takže kdo mu fandí, a ten počet stoupá geometrickou řadou, dá mu
hlas i tak. Jindřich Rajchl vládne v PRO tvrdou rukou a v souladu s tím lze říct, že PRO je tedy již
dospělým politickým projektem. Rajchl sám mluví obratně, má dost příznivců, jen odpadávají ti, kteří
mají klasického politikaření plné zuby. Na to doplácí i SPD, která má voličskou základnu poměrně
konstantní a kandiduje i pár osobností, které do vysoké politiky už patřily, nebo tam být mají.

Vládní Pětikoalice je naopak tak nějak ticho. To je zlověstné. Od návratu Fialy a jeho doprovodu z
USA je nejvýraznější událostí odchod šéfa vojenské zpravodajské služby Berounského z jejího vedení,
což vyvolává mnoho otázek. Fiala, Pekarová Adamová, Bartoš či Černochová jsou skrytí a rozhodně
něco pečou. O snaze zatáhnout nás do války pochybuje jen idealista. Podprahově se dozvídáme o
pokusech zvýšit stav mužů v armádě, o nákupech techniky a blamáži kolem dodávek dělostřelecké
munice Zelenskému, o zjišťování stavu léčiv v důležitých nemocnicích. Lidé se mezi sebou baví o
existenci starých bunkrů umožňujících přežít letecké ataky (mimochodem reálně díky účinnosti
moderních zbraní takové neexistují). Ale po vedení nedůvěryhodné  Pětikoalice se slehla zem, snad
jen prolhaný Vít Rakušan se občas díku tragickému migračnímu paktu na nějaký čas ukázal v na
titulních stránkách.

To Andrej Babiš rozčeřil hladinu rozchodem s manželkou, který bude poklidný, a tím i drahý. Monika
ví o mnohých událostech kolem holdingu Agrofert a aby mlčela, bude jistě dobře zajištěna. V
opačném případu by byli ohroženi oba. Jinak ANO jede dál svou protipětikoaliční rétoriku, která je
zároveň prounijní a proevropská, protiruská. Tím se řadí částečně po bok právě Pětikoalici. Pro
euroskeptiky jsou nevolitelní, přestože nabízí přijatelnější přístup než současní vládní představitelé.
Bohužel ne o tolik, aby byli garantem změn k lepšímu. Navíc v Evropském parlamentu dosud ANO a
jeho poslanci doslova České republice škodili.

My se tedy ptáme. Na čem Fiala & spol. teď usilovně pracují? Před válečným stavem, spuštěním
mobilizace a přípravou na válku, která bude znamenat obrovský průšvih pro nás i pro lidstvo, jsme
už varovali. Marně, většina lidí si myslí, že nic podobného přijít nemůže. Ale cesta naší zvláštní
delegace do USA svědčí o něčem jiném. Nechceme nikoho strašit, my samotní si říkáme, je li to
vůbec reálné, ale v minulosti jsme pochybovali o mnohých našich varováních a nakonec jsme si
říkali, že můžeme v redakci věštit a docela dobře se tím živit.

https://cz24.news/ten-klid-je-zlovestny/


Ukrajinci u nás žijící se snaží urychlit získávání českého občanství či  prodloužení víz, to kvůli novým
mobilizačním zákonům na Ukrajině, možná ale netuší, že vzápětí budou mobilizovaní námi. Nebo si
snad vláda myslí že pošle do války Čechy a Ukrajinci tu mezitím budou ,,oplodňovat“ jejich
manželky? To už je trochu bizár a černý humor možná se dost blížící realitě. Jisté je, že zatím
neznáme nikoho, kdo by chtěl jít bojovat proti Rusům a předpokládáme velkou migrační vlnu, pokud
se o mobilizaci a následný přesun do bojových pozic vláda pokusí. Ten klid je strašidelný. A je třeba
býti připraveni na vše. Nečekejme nic dobrého
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